

花花世界-上海/常熟/ 无锡/泰州/扬州/兴化/盐城

SHANGHAI/CHANGSHU/WUXI/ TAIZHOU/YANGZHOU/XINHUA/YANCHENG

Tour Code: CIU-3

8D6N









Dutch Flower Sea 郁金香第一花海荷兰花海



Yuantouzhu Scenic Area 電头渚风景区



Dutch Flower Sea 郁金香第一花海荷兰花

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





精简行程

抵达上海 第一天

(机上用餐)

☑ 入住酒店

上海 🖨 (140公里) 常熟 🖨 (50公里) (早/午/晚)

- ☑ 尚湖风景区 (牡丹花)
- ☑ 竹筏游水上森林
- ☑ 世界遗产京杭大运河(清名桥、南长街)

第三天

无锡 🖨 (135公里) 泰州

(早/午/晚)

- ☑ 世界三大赏樱地之一電头渚风景区 (樱花)
- ☑ 车游太湖风光
- ☑ 江淮第一楼望海楼

第四天

泰州 🖨 (60公里) 扬州 🖨 (100公里) 兴化 🖨 (65公里) 盐城 (早/午/晚)

- ☑ 瘦西湖风景区 + 万花园
- ☑ 扬州必游东关街
- ☑ 千岛垛田奇观 + 电瓶船

盐城 第五天

(早/午/晚)

- ☑ 中国郁金香第一花海荷兰花海(含电瓶车)
- ☑ 大洋湾生态旅游区(含电瓶车)
- ☑ 唐渎里古镇

第六天

盐城 🖨 (300公里) 上海

(早/午

- ☑ 豫园城隍庙商圏(湖心亭、九曲桥)
- ☑ 南京路步行街

第七天

上海

- ☑ 全天自由活动,或参加以下配套,晚上送机。
- ☑ 推荐自费: 新天地石库门 + 田子坊 + 1192弄老 上海风情街 + 迪士尼小镇 + 比斯特购物村 + 晚餐【RMB300/人】

第八天

上海 🛪 回程

(机上用餐)

观光景点:

尚湖风景区 - 牡丹花雍容华贵,姿色撩人,特别是盛开在江南的常熟,别有一番情调。 江南牡丹更胜梅花、梅花香自苦寒来、牡丹则妖娆多姿。尚湖牡丹花节、已经举行了17届 每年3月下旬至4月中旬定期举办。

无锡

電头渚赏樱花 - 作为"世界三大赏樱胜地" 之一,无锡鼋头渚樱花谷内有3万多株、100 樱花节期间,樱花如云似霞、满树烂漫,春风轻拂、落樱飞舞,美不胜 个品种樱花树, 收。

- 瘦西湖风景区 瘦西湖由古代隋唐大运河水系和隋、唐、宋、元、明、清等不同时代的 城壕连缀而成。瘦西湖在清代康乾时期已形成基本现有格局。
- 万花园 踏进万花园,展眼尽是大大小小的花木圃,就连道旁岸边、屋前宅后都插植花 木苗。木本的、草本的、爬藤类的、阴生植物,立植、盆栽各具形态,枝叶摇曳生姿,秀 色宜人。

兴化

千岛垛田 - 江苏兴化的油菜花,开到荼蘼。在这里,花垛田的情调不输威尼斯水系的复 杂,每一处的转角,都是迷途在花田里的自说自话。2011年经过网络评选,兴化花海入选 中国最具影响力油菜花海第一名。

- 荷兰花海 春天是郁金香的季节,在荷兰花海每年3-5月都能看到3000多亩,300多个品 种、3000多万株郁金香盛放景象。郁金香不论是品种、颜色或花型,荷兰花海载重的郁 金香都是精品,除了常见的橙色国王、火焰鹦鹉等,荷兰花海还引进了一批珍稀品种,例 如冰淇淋郁金香等,2018年度荷兰花海被授予"世界郁金香最佳景区"称号。
- 唐渎里古镇 这里曾是唐朝时期伍佑古镇的核心区域,历史悠久。唐渎里的建筑风格独 特,充满了唐风古韵。街道两旁保留着许多古色古香的建筑,如唐式建筑、宋元时期的石 桥和明清时期的民居等。

二海

城隍庙商圈 - 这条豫园商业旅游区内风格独具的,集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、 文化展示于一体的多功能特色街,历史上曾以庙前大街为名,汇集了一批上海最早的钱庄 、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行,一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地 区的人流走廊。

✓ 6早餐/5午餐/4晚餐

风味餐: ★ 常熟蒸菜风味

★ 上海本帮风味

- ★ 无锡太湖风味
- ★ 无锡排骨风味
- ★ 扬州淮扬风味 ★ 盐城江北风味
- ★ 盐城大丰风味

酒店住宿(6晚)

- ✓ 上海格雷斯精选酒店或同级
- x2晚

无锡千禧大酒店或同级

- x1晚 x1晚
- ✓ 泰州万怡酒店或同级 ✓ 盐城港府洲君澜大饭店或同级
- x2晚

自费项目: 江南小京都拈花湾赏夜樱花(含禅行秀)+泰州老街+凤城河游船+千岛垛田摇橹船 +盐城水街+上海外滩赏百万夜景【RMB400/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





SCHEDULE

ARRIVE SHANGHAI

(MOB)

☑ Check In Hotel

SHANGHAI 🖨 (140km) CHANGSHU (50km) WUXI

- ☑ Shanghu Scenic Area (Peony)
- ☑ Bamboo Raft In The Water Forest
- ☑ World Heritage Beijing-hangzhou Grand Canal (Qingming Bridge, Nanchang Street)

WUXI 🛱 (135km) TAIZHOU

- ☑ Yuantouzhu Scenic Area (Cherry Blossom)
- ☑ Scenery Of Taihu Lake By Coach Tour
- ☑ Wanghai Tower

TAIZHOU 🖨 (60km) YANGZHOU (100km) XINHUA 🖨 (65km) **YANCHENG**

(B/L/D)

- ☑ Slender West Lake Scenic Area
- + Wanhua Garden
- ☑ Dongguan Street ☑ Qianduo Scenic Area + Boat Ride (Rape Flower)

YANCHENG D5

(B/L/D)

- ☑ Dutch Flower Sea (Include Buggy Car)
- ☑ Dayangwan Eco-tourism Scenic Spot (Include Buggy Car)
- ☑ Tangduli Ancient Town

YANCHENG 🖨 (300km) SHANGHAL

(B/L)

☑ Chenghuang Temple Commercial District ✓ Nanjinglu Street

SHANGHAI (B)

☑ Free At Own Leisure Or Join Optional As

Xintiandi Shikumen + Tianzifang + 1192 Lane Old Shanghai Style Street + Disney Town + Bicester Shopping Village + Dinner [Rmb300/person]

ARRIVE KUALA LUMPUR

TOURIST ATTRACTIONS:

CHANGSHU

Shanghu Scenic Area - Peonies are graceful and sultry in appearance, especially in Changshu, which blooms in the south of the Yangtze River. The Shanghu Peony Festival has been held for 17 times and is held regularly from late March to mid-April every year.

WUXI

Yuantouzhu Cherry Blossom Viewing - Known as "the first scenic spot in Taihu Lake and the best cherry blossom viewing destination in China". As one of the "three major cherry blossom viewing spots in the world", there are more than 30,000 cherry blossom trees of 100 varieties in Yuantouzhu Cherry Blossom Valley in Wuxi.

YANGZHOU

- Slender West Lake Scenic Area Slender West Lake is formed by the ancient Sui and Tang Dynasty Grand Canal water system and the city moats of different eras such as Sui, Tang, Song, Yuan, Ming and Qing. Slender West Lake has formed its basic existing layout during the Kangxi and Qianlong periods of the Qing Dynasty.
- Wan Huayuan Stepping into Wan Huayuan, you will see flower and tree gardens of all sizes. There are even flower and tree seedlings planted along the roadside, in front of and behind the houses. Woody, herbaceous, creeping, shade plants, standing plants, and potted plants have different shapes, with swaying branches and leaves, and are beautiful and pleasant.

XINHUA

Xinghua Flower Sea - was selected as the number one most influential rapeseed flower sea in China. Together with the world-famous Provence lavender garden, Dutch tulip flower sea, and Kyoto cherry blossoms, it ranks among the four largest flower seas in the world.

YANCHENG

- **Dutch Sea of Flowers -** Spring is the season of tulips. From March to May every year, you can see more than 3,000 acres, more than 300 varieties, and more than 30 million tulips in full bloom in the Dutch Sea of Flowers
- Tangduli Ancient Town This was the core area of Wuyou Ancient Town during the Tang Dynasty and has a long history. The architectural style of Tangduli is unique and full of ancient charm of Tang Dynasty.

SHANGHAL

Chenghuang Temple Commercial District - This unique multi-functional street in the Yuyuan Commercial Tourism District integrates tourism, shopping, leisure and entertainment, and cultural display.



√ 6 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Changshu Flavor ★ Yangzhou Flavor
- ★ Wuxi Taihu Flavor
- ★ Wuxi Pork Ribs

X2 Nights

X1 Night

- ★ Yancheng Flavor
- ★ Shanghai Benbang Flavor



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- Shanghai Grace Select Hotel Or Similar Class
- Wuxi Millennium Hotel Or Similar Class
- Taizhou Courtyard By Marriott Jiangsu Or Similar Class
- X1 Night ✓ Gangfu Junlan Grand Hotel Or Similar Class X2 Nights

Optional Tour: Nianhua Bay Night Cherry Blossom Viewing (Including Zen Walking Show) + Taizhou Old Street + Fengcheng River Cruise + Qiandao Duotian Oar Boat + Yancheng Water Street + Shanghai The Bund Night View [Rmb400/person]

General Information

· 上海 SHANGHAI ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准**	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 25℃ ~ 3℃ 30℃ ~ 19°	9) S S	utumn 秋季 月 – 11月 ep to Nov \$\mathcal{C} \cap 3^\mathcal{C}\$ 12月 – 2月 Dec to Feb 7^\mathcal{C} ~ -3^\mathcal{C}\$ *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330		
		Flight: 航班行程:	I Surehama
团费: Tipping:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: Agent Collection Fee:	
小费: Visa: 签证:		旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	
	GD Partner:		